
Styrelsemöte 21/1-16 kl. 19:00 

Närvarande: Roger Olsson, Michael Johansson, Rickard Alexandersson, Andreas Gustavsson, 
Sofie Sköld, Tobias Johansson, Henrik Borg 

Inbjudna gäster: Therese Friman och Joakim Åberg 

Rikard hälsar alla välkomna och var och en presenterar sig själv lite kort.  

• Joakim börjar med att presentera sig och skolan. Han pratar om den nya om – och 
tillbyggnaden som är i full gång och som beräknas vara klar hösten 2017.  

• En kort summering och redovisning och vad som varit och är på skolan, dess fel och 
brister och problem men som nu är på väg att vända.  Man vet redan nu att skolan 
kommer att få vite från skolinspektionen och att det med största sannolikhet 
kommer att hamna i SMP.  

• Helt ok att länka direkt till skolans hemsida från Rottne.nu 

• Joakim är mycket positiv till att ha en kontinuerlig kontakt med samhällsföreningen 
och en del i det kan t e x vara att Joakim kommer till våra möten var 3:e gång.  

• Efter sommarlovet 17/9 planeras en invigning/öppet hus på skolan och han ser med 
glädje fram emot vårt deltagande.  

Therese Friman pratar om vad vi vill att hon ska göra och vilka frågor hon ska lyfta.  Hon 
vill vara behjälplig med att ta reda på vem vi ska ”stöta på” för att få fram våra frågor och 
svar på dem. Samhällsföreningar är väldigt viktiga! Koncentrerar er på några frågor/bitar 
och jobba för dem. Inte många och lite.  Politiker lyssnar mer på samhällsföreningar än på 
1 person.  Inbjudna till Dädesjö 14/3.  


